
Ingediend namens de fractie van Harlinger Belang  
Raadslid J. Jellema 
 

 
Soort vraag      x    Schriftelijke vraag aan college 

0    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   x    Schriftelijk  

0    Mondeling tijdens de raadsvergadering      
         van …………………… 
0 per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
Doorhalen wat niet van toepassing is 

 
Onderwerp: Aanpak openbaar gebied Nieuwe Industriehaven   
 (s.v.p 1 vraag per formulier)  

 

 
Vraag: 
Op 17 mei jongstleden heeft de gemeente op haar website een bericht geplaatst waarin de 
werkzaamheden aan de Lange Lijnbaan in de Nieuwe Industriehaven werden beschreven. Expliciet 
wordt hier vermeld dat Harlingen Seaport en de gemeente Harlingen hier gezamenlijk in opereren. 
 

1. Kan het college de rol van de gemeente Harlingen toelichten, daar het eigendom van deze 
infrastructuur in de Nieuwe Industriehaven bij Harlingen Seaport (i.c. Westergo cv) ligt? 

 
Kan het college hierbij haar eerdere uitspraken betrekken, dat ten aanzien van de 
infrastructuur van Harlingen Seaport uitsluitend noodzakelijk en beperkt onderhoud zal 
worden verricht teneinde de minimale eisen omtrent verkeersveiligheid te waarborgen? 

 
2. Welke werkzaamheden worden uitgevoerd, welke kosten zijn hiermee gemoeid en wie draagt 

deze kosten, mede in relatie tot de voorgaande vragen? 

 
3. Indien de gemeente Harlingen een deel van deze kosten voor haar rekening neemt: 

 
- Kan het college de omvang van dit deel aangeven en een toelichting geven op hoe deze 

omvang is bepaald? 
 

- Kan het college toelichten op welke wijze deze kosten gedekt worden uit de 
programmabegroting 2016, danwel wanneer de raad middelen voor deze werkzaamheden 
beschikbaar heeft gesteld? 

 
In haar bericht, schrijft de gemeente dat de staat van de weg te wensen over liet. Als oorzaak wordt 
het zware vrachtverkeer genoemd dat gebruik maakt van deze weg.  
 

4. Was niet reeds bij de aanleg van de Nieuwe Industriehaven te voorzien dat deze weg gebruikt 
zou worden door zwaar vrachtverkeer? Waarin verschilt de huidige situatie zich met de 
situatie zoals deze bij aanleg van de Nieuwe Industriehaven werd geschetst? 
 

  



5. Op welke wijze is bij de huidige werkzaamheden rekening gehouden met de huidige en 
toekomstige belasting van zwaar vrachtverkeer en voor wiens rekening komen de hiermee 
gepaard gaande kosten? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


